
Geachte raadsleden, 

U staat op het punt een aantal belangrijke beslissingen te maken in verband met, 

1.Vaststellen circulaire economie wil hier na het bekijken van de plannen, een aantal 
opmerkingen en kanttekeningen willen maken 

In de hoop dat ze meegenomen kunnen worden in u beslissingen. 

Volg de geldstromen binnen deze beslissingen en zijn onvoldoende belicht, terwijl deze een 
belangrijke rol gaan spelen in het slagen om samen naar een circulaire samenleving te komen. 

De milieustraat en de kringloper spelen hierbij een belangrijke rol. 

Alle ingezamelde goederen en grondstoffen vertegenwoordigden een waarde nu en zullen in de 
toekomst een steeds meer waard worden.  

Zoals oud papier oud ijzer maar ook compost glas en alle aangeleverde goederen als matrassen 
en plastics door deze goed te monitoren is heel veel geld te verdienen en liggen nog veel 
onbenutte kansen, het moet vrij eenvoudig zijn hiervan een prognose van te maken indien nodig 
kan ik U hierbij van dienst zijn. 

Dan het ambachtencentrum versus kringloper, 

Over Ambachtencentrums is weinig bekend en zeker niet als verdienmodel. 

Over stichting de kringloper daarentegen wel deze van oorsprong Etten Leurse Stichting  

Genereerde vanaf 1984 meer dan 40 miljoen euro door de verkoop van huishoudelijke goederen 
en grondstoffen en dit zal in de toekomst alleen maar meer worden. 

Op de vraag van wie is stichting de kringloper? Kan ik eenvoudig antwoorden, de kringloper is 
van de inwoners van Etten Leur en dus ook de opbrengsten uit goederen en grondstoffen. 

In 2005 is de Etten-Leurse stichting overgedragen aan gemeentereiniging Roosendaal omdat 
daar opdat moment de grootste vestiging stond. 

In mijn ogen een goede beslissing daar controle en transparantie van groot belang zijn voor zo 
een organisatie. 

Huidige situatie is dat Robbert van Walsum directeur is en het bestuur wordt vertegenwoordigd 
door Pascal de Klerk directeur gemeentereiniging Roosendaal en Bergen op Zoom. 

Ben van mening dat het Etten Leurse gedeelte dan ook moet vallen onder en overgedragen aan 
de gemeente Etten Leur en gaan, over de opbrengsten van de stichting om te komen tot een 
circulaire samenleving. 

Ook de monopolypositie van de kringloper voor het aanleveren van goederen en grondstoffen 
vergt U aandacht. 

Wat betreft verplaatsing gemeentewerf vraag ik mij af of dit niet een te grote kapitaalvernietiging 
met zich meebrengt brengt ? 

Ben ten alle tijden bereid om het een en ander aan U verder toe te lichten met circulaire groet 
Eric van de Ven  

 


